
Rada Miejska w Serocku 

Radni - SESJA 

Protokół nr 5/2020 

XXII Sesja w dniu 29 kwietnia 2020  

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:02 tego samego dnia. 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

W sesji uczestniczyli także: 

1. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Marek Bąbolski – Z-ca Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

3. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy 

4. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy  

5. Jakub Szymański – Kieorwnik Refeartu GP 

6. Bożena Kaczmarczyk – p.o. Kierownika Referatu RMP 

7. Anna Orłowska – Kierownik OPS 

1. Otwarcie sesji. 

 

XXII Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński, powitał wszystkich 

zgromadzonych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 co stanowi kworum przy którym Rada może 

podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Dokument, który przyjęto jednogłośnie przedstawiał się 

następująco: 

1.Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XX i XXI sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 



5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2020-2022. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 131/XIII/2019 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 18 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji dla 

Powiatu Nowodworskiego w 2020 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2020-2034. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2020 roku. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

 

3. Przyjęcie protokołów z XX i XXI sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Protokoły z poprzednich sesji przyjęto bez uwag. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce w okresie między sesjami, a 

także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Serocku. 

Informacja o działalności Przewodniczącego w okresie między sesjami stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił działania Urzędu oraz jednostek organizacyjnych w okresie między sesjami, 

która stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 



Radny Krzysztof Bońkowski sprostował, że nie składał wniosku w sprawi spisu wyborców lecz 

zapytanie. Rady Krzysztof Bońkowski, podziękował w imieniu mieszkańców i swoim za inwestycję 

na ul. Polnej oraz poprosił o doprecyzowanie i informację w zakresie dalszego harmonogramu oraz 

informację, kiedy prace zostaną zakończone.  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2020-2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Anna Orłowska. Gminny Program Wspierania Rodziny 

na lata 2020-2022 został opracowany w oparciu o art. 176 pkt 1 i art. 179 ust. 2 ustawy z dnia 9 

czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej. Rodzinom przeżywającym trudności w 

wypełnianiu swoich funkcji gmina w ramach zadań własnych ma zapewnić wsparcie poprzez 

organizację systemu i wyposażenie go w odpowiednie narzędzia, czemu służy niniejszy Program. 

Program zawiera kierunki działań zmierzających do tworzenia warunków dla prawidłowego 

funkcjonowania i wychowywania dzieci w rodzinach naturalnych, a w przypadku umieszczenia 

dziecka w pieczy zastępczej służące do powrotu dziecka do rodziny naturalnej. Celem programu jest 

przywracanie rodzinom zdolności do przezwyciężenia ich problemów opiekuńczo-wychowawczych 

przy współpracy samorządu, organizacji pozarządowych i innych instytucji zajmujących się pomocą 

na rzecz rodzin.  

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski 

- Anna Orłowska 

- Józef Lutomirski  

- Anna Orłowska 

- Sławomir Osiwała 

- Mariusz Rosiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2020-2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 216/XXII/2020 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Podjęcie Uchwały przez Radę 

Miejską w Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na rzecz spółki PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych, 

tj. odpłatnej służebności przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych 

wybudowane zostały lub będą w najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące 



do ww. spółki. Służebność zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie 

wstępu, przechodu i przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń energetycznych 

znajdujących się na nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z 

posadowieniem urządzeń energetycznych, naprawami, remontami, eksploatacją, konserwacją, 

przebudowami, rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, modernizacjami oraz 

prawie wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. celach, z obowiązkiem 

każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą 

w Lublinie, oraz jej następców prawnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Szymański 

- Krzysztof Bońkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 217/XXII/2020 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Podjęcie Uchwały przez Radę 

Miejską w Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na rzecz Polskiej 

Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. – dalej PSG, oraz jej następców prawnych, tj. odpłatnej służebności 

przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych wybudowane zostały lub będą 

w najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące do ww. spółki. Służebność 

zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie wstępu, przechodu i 

przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń sieci gazowej znajdujących się na 

nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z posadowieniem gazociągu, 

przyłączy gazowych i punktów redukcyjno – pomiarowych, naprawami, remontami, eksploatacją, 

konserwacją, przebudowami, rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, 

modernizacjami oraz prawie wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. 

celach, z obowiązkiem każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PSG, oraz 

jej następców prawnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 218/XXII/2020 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 131/XIII/2019 Rady Miejskiej 

w Serocku z dnia 18 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański Przedkładany projekt uchwały 

dotyczy zmiany uchwały nr 131/XIII/2019 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 18 września 2019 r. 

dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock. W wyniku dokonanych zmian rozszerzone 

zostaną granice opracowania dla podjętej zmiany studium. Spowodowane jest to rozważeniem 

dopuszczenia wprowadzenia terenów rozmieszczenia urządzeń wytwarzających energię z 

odnawialnych źródeł energii o mocy przekraczającej 100 kW na gruntach prywatnych, w związku z 

zamiarem realizacji takiej inwestycji na jednej z działek przy ul. Zakroczymskiej. Ponadto, w  wyniku 

dokonanych zmian ulegnie likwidacji wyznaczony po wschodniej stronie obwodnicy miasta i 

południowej stronie ul. Nasielskiej obszar oznaczony jako strefa działalności gospodarczej (strefa D). 

Obszar ten pierwotnie miał być obsługiwany z nowopowstałej obwodnicy miasta, jednak z uwagi na 

brak możliwości komunikacyjnej jego szansa realizacji nie jest obecnie możliwa.  Ostatni obszar 

wyznaczony do zmiany studium położony w południowej części obrębu Jachranka, oznaczony jako 

strefa 1.1 wynika z rozważenia dopuszczenia korekty wysokości zabudowy dla strefy dominacji 

obiektów i urządzeń ogólnodostępnych, która dla zabudowy turystycznej ustalona jest na 12 m. 

Rozszerzenie spektrum zmian zapoczątkowanych uchwałą z dnia 18.09.2019 r. pozwoli na 

opracowanie jednolitego dokumentu i jednocześnie nie wpłynie radykalnie na terminy uzyskania 

wszystkich uzgodnień wymaganych dla prawidłowości prowadzonej procedury planistycznej. 

Kierownik zaproponował wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały polegającej na 

skorygowaniu załącznika. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Szymański 

- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Jakub Szymański 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 131/XIII/2019 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 18 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock - załącznik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 131/XIII/2019 Rady Miejskiej w 

Serocku z dnia 18 września 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Serock..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 219/XXII/2020 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Powiatu Nowodworskiego w 2020 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Monika Ordak. Pomoc finansowa udzielona Powiatowi 

Nowodworskiemu dotyczy dofinansowania doposażenia pomieszczeń Intensywnego Nadzoru 

Kardiologiczno - Internistycznego Nowodworskiego Centrum Medycznego w wysokości 15.000 zł 

(słownie złotych: piętnaście tysięcy zł), poprzez zakup n/w wyposażenia: 

- kardiomonitory z centralą sterującą 

- defibrylatory 

- pionowe panele gazowe 

- mobilny aparat Echo Serca 

- pompy infuzyjne 

- aparat EKG 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski 

- Monika Ordak 

- Józef Lutomirski  

- Artur Borkowski 

- Józef Lutomirski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Czerwiński 

- Artur Borkowski 

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej w formie dotacji dla Powiatu 

Nowodworskiego w 2020 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 220/XXII/2020 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Serock na lata 2020-2034. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2020 roku. 

 

Projekty uchwał przedstawiła łącznie Skarbnik Monika Ordak. Poinformowała o zmianach strony 

dochodowej oraz strony wydatkowej, przedstawiła także najważniejsze źródła zmian.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekty 

uchwał zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Ordak 

- Sławomir Osiwała 

- Monika Ordak 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2020-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 221/XXII/2020 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Serock w 

2020 roku.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 222/XXII/2020 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Skarżący ponowili skargę pismem z dnia 13 stycznia 2020r. Skarżący w ponownej skardze uznali, że 

skarga na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Serock była badana niedokładnie. Ponowna skarga, 

była przedmiotem posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 4 lutego 2020r. oraz 25 

lutego 2020r. W toku przeprowadzonego postepowania wyjaśniającego Komisja ustaliła, że Skarżący 

nie wskazali żadnych nowych okoliczności na poparcie zarzutów podniesionych w skardze. Ponowna 

analiza przepisów prawa nie daje podstaw do postawienia zarzutów Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Serock w niniejszej sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 223/XXII/2020 

 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na zapytanie radnego Krzysztofa Bońkowskiego udzielił Z-ca Burmistrza Marek 

Bąbolski. Prace na ul. Polnej prowadzone są z dużym wyprzedzeniem i roboty zostaną zakończone 

około 30 dni wcześniej niż było to w umowie. 

 

Radny Krzysztof Bońkowski poprosił o rozważenie, aby na tej ulicy wprowadzić ograniczenia w 

tonażu wjeżdżających samochodów, wyłączając autokar szkolny, aby pojazdy nie zniszczyły drogi w 

krótkim czasie. 

 

Z-ca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że na pewno jest tam ograniczenie tonażu oraz 

ograniczenia prędkości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Bąbolski 



- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Marek Bąbolski (Ad Vocem) 

 

 

16. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczącym spraw różnych radni zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź 

ze strony Burmistrza. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sławomir Osiwała 

- Wiesław Winnicki 

- Józef Lutomirski  

- Artur Borkowski 

- Marek Bąbolski 

- Józef Lutomirski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski 

- Krzysztof Zakolski 

- Teresa Krzyczkowska 

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski 

- Jakub Szymański 

- Wiesław Winnicki 

- Marek Bąbolski 

- Artur Borkowski 

 

 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

 Mariusz Rosiński 

 

Przygotowała: Paulina Kopeć 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


